
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 17/16 

seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 16. 11. 2016, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi 
IJS. 
  
Prisotni: I. Falnoga, A. Fekonja, C. Filipič, M. Gams, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, 
J. Pungerčar, M. Štraus, G. Tavčar, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
K. Ernestl, M. Koželj , R. Pergarec, T. Ručigaj. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Črnič in B. Žefran, slednji je svojo odsotnost opravičil. 
  
  
1.       Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika zadnje seje 

  
Na predlog udeležencev smo točke dnevnega reda preuredili ter pregledali in potrdili zapisnik št. 
16/16 seje IO SVIZ/IJS z dne 2. 11. 2016. 
  
2.       Analiza horizontalnih napredovanj na IJS (G. Kramberger) 

  
Na podlagi podatkov, ki so nam jih pripravili v sekretariatu z dovoljenjem vodstva IJS,  je G. 
Kramberger analiziral podatke horizontalnih napredovanj od leta 2008 do oktobra letošnjega 
leta.  Ugotavljamo, da zaostajamo za en do dva plačna razreda glede na druge dele javnega 
sektorja.  Od leta 2002 do danes so nam plače realno padle za 15 odstotkov. Plačna politika je 
primerljiva z dinamiko plač v visokem šolstvu, rast naših plač pa še vedno zaostaja glede na 
povprečno plačo v Republiki Sloveniji (RS). 
  
Sklep 1: Vodstvo IJS bomo seznanili z izsledki analize horizontalnih napredovanj na IJS. In sicer z 
namenom, da skupaj raziščemo razloge, zakaj imamo nižje vertikalno in horizontalno 
napredovanje zaposlenih na naši ustanovi v primerjavi z ostalimi deli javnega sektorja, sploh 
glede na dejstvo, da se naša odličnost v javnosti velikokrat izpostavlja. 
  
3.         Tekoče zadeve 

  
a)      3. 11. 2016 so pred poslopjem Vlade RS potekale demonstracije v podporo in izboljšanje 
vrednotenja najslabše plačanih delovnih mest v skupini »J«. 
  
b)      J. Pungerčar je poročal, da je 8. novembra potekala izredna seja GO SVIZ Slovenije, na kateri 
so sprejeli sklepe glede sproščanja ukrepov na področju stroškov dela v javnem sektorju v 
obdobju 2017–2019. Pogajanja z vlado in konfederacijo sindikatov javnega sektorja o plačah za 
prihodnja tri leta še vedno potekajo. Kakšni bodo končni rezultati pogajanj, ni znano, saj se vlada 
nikakor ne želi približati predlogom sindikata in po mnenju sindikatov ponuja 



premalo.     Pogajanja so se zaenkrat končala neuspešno, zato so sindikati že oblikovali svoje 
stavkovne odbore. Ravno tako spremljamo pogajanja med vlado in zdravniškim sindikatom Fides. 
M. Gams pa meni, da se glas raziskovalcev v primerjavi z zdravniki sliši odločno premalo, zato 
predlaga, da skličemo tiskovno konferenco. 
  
Sklep 2: V okviru sindikalne konference VŠZ SVIZ Slovenije bomo skušali organizirati krajšo 
tiskovno konferenco, na kateri bi javnost opozorili na nesprejemljivo nižanje plač v raziskovalni 
sferi. 
  
4.       Pogajanja sindikatov z vlado o plačah v naslednjih treh letih 

  
Vlada mora v naslednjih nekaj dneh sprejeti finančni proračun RS za leto 2017 in 2018. Doslej se 
še ni zgodilo, da le-ta ne bi bil usklajen s konfederacijo sindikatov javnega sektorja. V kolikor do 
soglasja ne bi prišlo, bi varčevalni ukrepi, ki trajajo vrsto let, bili ukinjeni in bi se plače vrnile na 
raven iz leta 2012, to pa pomeni, da bi vlada z interventnim zakonom nemudoma ponovno 
znižala  plače. Pogajanja bomo spremljali še naprej. 
  
5.       Priprava vprašanj za srečanje z direktorjem IJS 

  
Vsakoletno srečanje direktorja s člani IO SVIZ/IJS bo potekalo v četrtek, 1. 12. 2016. S strani članov 
smo prejeli vprašanja, ki mu jih bomo zastavili in na katera bi želeli dobiti odgovore. 
  
6.       Razno 

  
a)      Priprave na dogodek božično-novoletnega obdarovanja otrok vseh naših zaposlenih 
sodelavcev, ki ga vsako leto organizira in pripravi SVIZ/IJS, je v polnem teku. V letošnjem letu 
bomo obdarovali 240 otrok naših zaposlenih. Dogodek obdarovanja otrok bo potekal 10. 12. 2016 
s pričetkom ob 10.00 v Peterlinovem paviljonu. 
  
b)      Na predlog in željo nekaterih članov sindikata SVIZ/IJS, da bi imeli še en izlet v predbožičnem 
času, so se prisotni na seji odločili, da sindikat pri izletu – zaradi porabe praktično vseh letošnjih 
sredstev, predvidenih v ta namen – ne bo participiral, kljub vsemu pa izlet lahko organiziramo. V 
letošnjem letu smo uspešno organizirali in izvedli štiri izlete. 
  
  
  
Seja je bila končana ob 16.40. 
Sejo je vodil: G. Tavčar                                                         Zapisnik pripravila:    Metka 
Štraus                                                                                                  Zapisnik pregledal:     Jože 
Pungerčar 

Ljubljana, 22. 11. 2016 

  
Poslano:          - članom IO SVIZ/IJS 

                        - članom NO SVIZ/IJS 



                        - vodstvu IJS 

  
  
 


